

Introduction:

Saudi food and drug authority, represented by National Center for Medical devices Reporting , and references to international regulatory affairs resources would like to warn healthcare practitioners, patients and all those working in health sector from using a limited number of lots of the following : **ReNu® Multi-Purpose Solution** ,**ReNu® MultiPlus Solution** .

Nature of the problem

Some affected lots of **ReNu® Multi-Purpose Solution**, **ReNu® MultiPlus Solution** from Bausch & Lomb manufacturer that does not meet its labeled shelfed life.

Recommendations

- Check your inventory for affected product.
- Remove the product from your inventory, and do not distribute it.
- All affected product is to be returned to the manufacturer representative.

Affected product lot:**مقدمة**

تود الهيئة العامة للغذاء والدواء ممثلة بالمركز الوطني لبلاغات الأجهزة والمنتجات الطبية وبعد الرجوع إلى مصادرها في الهيئات الرقابية العالمية أن تحذر ممارسي الرعاية الصحية والمرضى وكل العاملين بالقطاع الصحي عن بعض أرقام التشغيل المحددة لمحاليل العدسات التالية:

- ReNu® Multi-Purpose
- ReNu® MultiPlus

طبيعة المشكلة

بعض أرقام التشغيل لمحاليل العدسات من نوع **ReNu® Multi-Purpose** وبعض أرقام التشغيل لمحاليل العدسات من نوع **ReNu® MultiPlus Solution** الخاصة بشركة بوش آند لومب لاتتوافق مع فترة الصلاحية الموضحة على البطاقة التعريفية للمحلول نفسه

التوصيات والتوجيهات:

- التحقق من عدم وجود المنتجات المتضررة ضمن المخزون الخاص بك.
- إزالة المنتجات المتضررة حال اكتشاف وجودها من المخزون الخاص بك وعدم القيام بتوزيعها.
- إرجاع جميع المنتجات المتأثرة لممثل المصنع .

رقم التشغيل للمنتجات التي ينطبق عليها التحذير**AA 120**

For more information and support please contact
Gulf trading company Tel : 038985001-Fax : 03 8951631

لمزيد من المعلومات والدعم نرجو الاتصال بشركة الخليج التجارية المحدودة
هاتف 038955001 فاكس 038951631